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התקבלה החלטה המאשרת הצעה לסדר   5.2.23 מתאריךבישיבת מועצת העיר 
 : על ידינו ואלו סעיפיה  שהוגשה 

 
 החלטה:

1 
 את ההתקשרות עם חברת האבטחה  1.3 -שבועות ולא יאוחר מ   4. העיר תרחיב בתוך 

 ניידות .  4לפעילות לילית כך שיפעלו מדי לילה 
1.1 

 -חשיבות לעצם אנו מודעים למגבלות הפעולה של חברות האבטחה אבל יש 
 הסיורים, הצ׳קאלקות והנוכחות כדי להרתיע ולטעת ביטחון.

1.2 
 הניידות המסיירות יהיו מחוברות במצלמות ובדיווח רציף למוקד העירוני ולמוקד 

 חברת האבטחה . 
2 

 – ניידות. כל אחת תוקצה לאחד  4חודשים ל  6. השיטור המשולב יוגדל בהדרגה ובתוך 
 מרובעי העיר . 

3 
 שיידרש, העירייה תעמיד למשטרת ישראל מימון לשיטור המשולב.   . ככל

4 
 חודשים להגדלת מצבת הפקחים על ידי הגדלת שכר הפקחי ם  6. העירייה תפעל בתוך 

 בדרך של בונוסים על מאמצים מיוחדים, שעות נוספות, תוספות לילה ותוספות סיכון . 
5 

 חון יפעלו בכל האמצעים. ראש העירייה, מחזיק תיק הביטחון וראש אגף הביט
 להידברות עם גורמי המשטרה ולהפעיל בעיר שיטור עירוני.

6 
 . דובר העירייה יכין לצורך כך תיק אירועים, מצגת ונתונים להצגה בפני הגורמי ם 

 הרלוונטיים כדי לחזק ולשכנע בצורך של העיר בשיטור עירוני.
7 

 הסברה לתושבים להעלאת המודעותיום קמפיין  30. מחלקת הדוברות תכין בתוך 
 לנושאי ביטחון , התגוננות ו הגנה על הרכוש . 

8 

 . העירייה תתקשר עם חברה לביטחון פנים לקבלת ייעוץ בנושא ביטחון רישות העי ר 



 חודשים. 6במצלמות אבטחה. היעד ליציאה למרכז להתקנה של מצלמות יהיה 
9 

 250סכום של  2023שכונתיות ותקצה בתקציב . העירייה תעודד הקמה של משמרות 
 אלף ש״ח לציוד, לוגיסטיקה ואבזור של המשמרות . 

10 

 מיליון ש״ח כבר בשנת  10. תקצוב: העירייה תקצה לביטחון תוספת תקציבית של 
 . 2023התקציב 

 
11 

 . בוטל. 
12 

 למועצת . מחזיק תיק הביטחון יתכלל את התוכנית וילווה אותה וגם ידווח לראש העיר ו
 העיר. 

13 
 . מועצת העיר תקבל דיווח מדי ישיבה על סטטוס היישום של תוכנית הביטחון הזאת . 

 
 
 

 חודשים.  4מאז החלטת המועצה חלפו 
טרור פלילי שהוא תוצאה של יריבויות  –ורבו מאד מקרים של פשיעה 

עסקיות בד בבד עם התגברות מקרים של עברות רכוש התפרצויות לבתים 
 לי רכב.וגניבות כ 

 
 

 והשאלות הן:
 מה נעשה עד כה לקיום החלטת המועצה?  .1
 מה נעשה לקידום כל סעיף וסעיף מהחלטות המוצעה.   .2
 הנהלת העיריה מתבקשת להשיב לכל סעיף וסעיף בנפרד.   .3
במסמכים התכתבויות  את תשובותיו לגבותראש העירייה  ככל שיש וניתן מתבקש .4

 הסכמים והתקשרויות.
 
 
 
 

 בברכה 
 מיכאל דורון, חבר מועצת העיר  

 חברת מועצת העיר   ,דוברת וייזר 
 סיעת בית


